

舞蹈·錄像拍住上 Dance@Media Workshop

工作坊日程 Workshop Schedule

節數 Session	內容 Contents	日期 Date	時間 Time	地點 Venue
1-4	舞蹈與錄像基礎入門 - 即興創作 Introduction to dance and videotaping - Improvisation	9, 11 - 13.7	11am - 2pm	GR1
5	外景實習拍攝 Outdoor shooting session	16.7	半天 Half Day	戶外活動 Outdoor
6-7	錄像剪輯作業入門 / 專題拍攝 - 鏡頭前的律動 Introduction to video editing / Thematic shooting - rhythm before the camera	18 - 19.7	11am - 2pm	AC2 & GR1
8	拍攝綵排片段 / 分享拍攝經驗及錄像剪輯作業 (分組活動) Shooting rehearsals / Sharing of shooting experiences and edited videos (group activities)	21 - 22.7	半天 Half Day	表演場地 / 舞蹈室 Performing venue / Dance studio
9	分享外景拍攝經驗及剪輯成果 Sharing of outdoor shooting experiences and editing results	23.7	11am - 2pm	AC2 & GR1
10-13	舞蹈錄像後期製作及展覽準備 Postproduction of dance videos and preparation for exhibition	25 - 27, 30.7	11am - 2pm	AC2 & GR1

AC2 香港文化中心行政大樓四樓 AC2
AC2, Level 4, Administration Building, Hong Kong Cultural Centre

GR1 香港文化中心大劇院後台六樓 GR1
GR1, Level 6, Grand Theatre Backstage, Hong Kong Cultural Centre

報名表格 Application Form

截止報名日期 Application Deadline **15.6**

請填寫以下各欄，申請詳情可參閱「申請人須知」。
Applicants are required to fill in all items. Please refer to 'Notes to Applicants' for details.

姓名 Name _____ (中文) _____ (English)
 性別 Sex _____ 年齡 Age _____
 住宅電話 Residential Tel _____ 手電 Mobile _____
 電郵 Email _____ 傳真 Fax _____
 地址 Address _____
 就讀學校 School Attending _____
 年級 Class (將升讀 will be promoted to) _____

請完成以下兩條問題 Please answer the following questions :

1. 你是否曾經參加過任何舞蹈或錄像培訓活動? Have you ever received any dance or video training?

2. 你對是次活動的期望 Your expectations of this project :

家長/監護人姓名 Name of parent / guardian _____

聯絡電話 Contact No _____

本人同意 I hereby agree _____ (參加者姓名 Name of applicant)

參加由康樂及文化事務署主辦的《舞蹈·錄像拍住上》工作坊 to participate in *Dance@Media Workshop*.

簽署 Signature _____ 日期 Date _____

* 填妥表格後，請連同已貼上\$1.4郵票的回郵信封及港幣\$450的劃線支票（抬頭：香港特別行政區政府），並於支票背面寫上姓名、電話，寄回九龍彩雲邨彩峰苑2408室舞映館收。
Please send the completed application form together with a stamped (HK\$1.4 stamp), self-addressed envelope and a crossed cheque of HK\$450 (made payable to 'The Government of the HKSAR'), with name and contact number of the applicant written at the back, to Dance Video Hub, Rm 2408, Choi Fung Court, Choi Wan Est, Kowloon.

申請人須知

1. 被取錄者將獲電話個別通知。如獲取錄，所繳費用概不退還。如不獲取錄，支票將以郵遞方式退還。
 2. 主辦單位保留因應報名情況而作出調動之權利。
 3. 節目如有更改，應以康樂及文化事務署之最後公布為準。
- 以上個人資料僅供《舞蹈·錄像拍住上》舞蹈錄像工作坊使用，如欲更改或查詢個人資料，請與藝術節辦事處聯絡，電話：2370 1044。
工作坊及展覽詳情請參閱《節目指南》第22頁。

Notes to Applicants

1. Successful applicants will be informed by telephone. No refund will be allowed for successful applicants. Cheques of unsuccessful applicants will be returned by mail.
2. The presenter reserves the right to amend the programme according to the number of enrolments.
3. Programmes are subject to change. Please refer to the Leisure and Cultural Services Department's announcements as final.

The above information will be used for registration of the *Dance@Media Workshop* only. For change of or access to personal data, please contact the Festivals Office at 2370 1044.
Please refer to P.22 in the *Programme Guide* for workshop and exhibition details.

查詢 Enquiries 9623 7732 (何小姐 Ms Ho)



表格可影印使用
Photocopy the form
if necessary